

## Time of Transition

Dear Parishioners of Saint Paul the Apostle Catholic Church

As you hear the title of this announcement, you will wonder, what does Father Anderson want to say?

So, before the news spread around, allow me to say that Bishop Olson, has discontinued the presence of my community of the Divine Word Missionaries in the Diocese of Fort Worth.

It means that I will be the pastor of Saint Paul the Apostle Parish until June 30<sup>th</sup>, 2022, and from July 1<sup>st</sup>, 2022, another priest will be assigned to the Parish.

This news came to me on March 23<sup>rd</sup>, when my superior had informed us (Father Jason, Father Bart, and I) about Bishop's decision, and since then, I am preparing to say this sad news to you.

It was not something I was expecting for now, however, because of the vow of obedience, I should go to another place where there is still a need for my presence as a priest and missionary of the Divine Word. My superior and his council are already deciding about my new assignment that I will know in the following weeks.

Therefore, we still have work to do in these eight (8) weeks I am here at the Parish, we have the Fall festival to prepare, the Vacation Bible School scheduled for the end of July, the First communion of twenty (20) of our religious education students, to be celebrated on May 22<sup>nd</sup>, 2022, and the confirmation of eighteen (18) adults to be celebrated on June 5<sup>th</sup>.

Although there is sadness, we have to be thankful to God for this community of Saint Paul the Apostle that has been so good to me and has taught me as a person, as a missionary, and as a priest.

My last mass in the Parish will be on Sunday, June 26<sup>th</sup>, 2022, and until then, let us be praying for each other.

Sincerely in the Divine Word.

*Father Anderson Luis de Souza, svd.*

## Tiempo de Transición

Estimados feligreses de la Iglesia Católica San Pablo Apóstol

Al escuchar el título de este anuncio, se preguntarán, ¿qué quiere decir el Padre Anderson?

Entonces, antes de que se propague la noticia, permítanme decir que el obispo Olson ha descontinuado la presencia de mi comunidad de los Misioneros del Verbo Divino en la Diócesis de Fort Worth.

Significa que seré el párroco de la Parroquia San Pablo Apóstol hasta el 30 de junio de 2022, ya partir del 1 de julio de 2022 se asignará otro párroco a la Parroquia.

Esta noticia me llegó el 23 de marzo, cuando mi superior nos había informado (al Padre Jason, al Padre Bart ya mí) sobre la decisión del Obispo, y desde entonces me preparaba a comunicarles esta triste noticia.

No era algo que esperaba por ahora, sin embargo, por el voto de obediencia, debo ir a otro lugar donde todavía se necesita mi presencia como sacerdote y misionero del Verbo Divino. Mi superior y su consejo ya están decidiendo sobre mi nuevo destino que conoceré en las próximas semanas.

Por lo tanto, todavía tenemos trabajo que hacer en estas ocho (8) semanas que estoy aquí en la Parroquia, tenemos que preparar el festival de otoño, la Escuela Bíblica de Vacaciones para fines de julio, la Primera Comunión de veinte (20) de nuestros estudiantes de educación religiosa a celebrarse el 22 de mayo de 2022, y la confirmación de dieciocho (18) adultos a celebrarse el 5 de junio.

Aunque hay tristeza, tenemos que estar agradecidos con Dios por esta comunidad de San Pablo que ha sido tan buena conmigo y me ha enseñado como persona, como misionero y como sacerdote.

Mi última misa en la Parroquia será el domingo 26 de junio de 2022, y hasta entonces, oremos los unos por los otros.

En el Verbo Divino.

*Padre Anderson Luis de Souza, svd.*